
 
Verslag vergadering sportraad 
04-06-2014  -  Demerstrand  
 
Aanwezig: Eddy, Koen Josephine, Patrick, Mieke, Ronny, Luc (verslag) 
Verontschuldigd: Erik, Birgitte, Isabelle, Guido, Simone, Karen 
 
 
1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Verslag bestuursvergadering dd. 07-05-2014: geen opmerkingen. 
 
 
2. Kermisloop 
Niettegenstaande we al een tijd bezig zijn met de voorbereidingen om de kermisloop te laten doorgaan in 
september, beslisten burgermeester en schepen van sport enkele weken geleden dat deze toch moet doorgaan in 
juni.  
Deze manier van werken is betreurenswaardig. De sportraad is vanaf het eerste uur mede-initiatiefnemer en -
organisator van deze activiteit en zet zich telkens belangloos hiervoor in. Als men wil dat dit zo blijft, willen we als 
volwaardige partner betrokken worden bij het nemen van dergelijke beslissingen. 
 
 
3. Hernieuwing erkenning sportclubs 
Gezien het reglement voor erkenning van sportverenigingen begin dit jaar op ons advies gewijzigd werd, zullen bij 
alle sportgroeperingen opnieuw de nodige gegevens opgevraagd worden, zodat de lijst van erkende clubs kan 
geactualiseerd worden.  
 
 
4. Vraag gebruik en stockage tractorbanden 
Sportclub MMA vraagt aan het CBS de toelating om een deel van de speelweide te gebruiken voor een parcours 
met autobanden. De banden zouden telkens opgeruimd en op het domein opgeborgen worden. 
Om redenen van veiligheid en vandalisme geeft de vergadering hierover negatief advies. Bijkomende reden is dat 
dit even weinig met sport te maken als bvb. een parcours voor paalwerpen of autowrakken vooruit trekken.  
 
5.Varia 
> Een individuele atleet vraagt gebruik te maken van het atletiekterrein buiten de met uren die afgesproken 
werden met de atletiekclub. Dit kan, indien het terrein gehuurd wordt tegen het gangbare tarief. 
> Aanvraag van wielerclub Pettemesjudders om erkend te worden: positief. 
 
 


